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Rada Miejska w Krobi 

Protokół nr XXXII/2021 

XXXII Sesja w dniu 30 marca 2021 e.  

Obrady rozpoczęto 30 marca 2021 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:05. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych, nieobecny radny Lech Bem.  

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

Obecni: 

1. Lech Bem 

2. Mariusz Duda 

3. Jerzy Gałęzewski 

4. Sławomir Gembiak 

5. Grzegorz Jesiak 

6. Patrycja Kapała 

7. Jan Mikołajczak 

8. Roman Olejniczak 

9. Izabela Pazoła 

10. Mariusz Ruta 

11. Genowefa Skrobała 

12. Renata Szulc 

13. Marian Toporowicz 

14. Leszek Włodarczyk 

Ponadto w sesji uczestniczyli :                                                                                                                             

1.   Łukasz Kubiak - Burmistrz Krobi                                                                                                                

2.   Damian Walczak - Skarbnik Gminy                                                                                                                 

3.   Sebastian Czwojda - radca prawny                                                                                                                                                                                                                                

4.   Zaproszeni goście oraz Komendant Powiatowy Straży Pożarnej w Gostyniu brygadier 

Tomasz Banaszak i Kierownik Posterunku Policji w Krobi aspirant sztabowy Błażej Horała.                    

2. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3.Przyjęcie protokołów z XXX i XXXI sesji.  

4.Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych  w okresie 

międzysesyjnym. 

5.Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

6.Informacja  o stanie  bezpieczeństwa  publicznego  na  terenie  Gminy  Krobia  i Powiatu 

Gostyńskiego w roku 2020.  

7.Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krobi za 

2020 rok, sprawozdanie  z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Przeciwdziałania 

Alkoholizmowi oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w roku 2020, 

Sprawozdanie  z realizacji Gminnego Programu Wspierania Rodziny za rok 2020. 

                8.Rozpatrzenie       projektu     uchwały     w       sprawie    zmiany Uchwały   Nr XXVIII/234/2020   

Rady Miejskiej    w  Krobi  z  dnia  21 grudnia           2020 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krobia  na  lata 2021 – 2030. 
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                9.Rozpatrzenie  projektu  uchwały   w   sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  Krobia na 

rok 2021.  

                10.  Rozpatrzenie Oświadczenia  Rady  Miejskiej  w   Krobi   z   dnia 30 marca  2021 r. w sprawie 

poparcia stanowiska Sejmiku Województwa Wielkopolskiego dotyczącego proponowanej alokacji 

środków dla Wielkopolski w programie regionalnym na lata 2021 – 2027.  

11.   Wolne głosy i wnioski. 

12.   Zakończenie. 
 

3. Przyjęcie protokołów z XXX i XXXI sesji. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXX sesji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa 

Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXI sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13)nMariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa 

Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjny. 

Informacja o działaniach Przewodniczącego w okresie między sesjami zamieszczona została 

na urządzeniach elektronicznych radnych. Radni nie zgłosili zapytań do tej informacji.   

 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym. 

Również sprawozdanie Burmistrza zamieszczono Państwu rannym w formie elektronicznej. 

Radni nie zgłosili zapytań do tego sprawozdania.   

 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Krobia i Powiatu 

Gostyńskiego w roku 2020.  

Informacje stanowią złączniki nr 1 i 2 do protokołu.  

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu Pan brygadier Tomasz 

Banaszak przedstawił Sprawozdanie za rok 2020 :   

Dzień dobry. Witam Pana Przewodniczącego, Pana Burmistrza, Szanownych Radnych i 

zaproszonych gości. Szanowni Państwo. W minionym roku na terenie powiatu gostyńskiego 

zanotowaliśmy 806 zdarzeń, z czego 163 to były pożary, 605 miejscowych zagrożeń, oraz 38 

alarmów fałszywych. Dla porównania w 2019 roku powstało 758 zdarzeń, z czego 153 pożary, 

561 miejscowych zagrożeń oraz 44 alarmy fałszywe. Z powyższych danych wynika, że ogólna 

ilość zaistniałych zdarzeń uległa niewielkiemu wzrostowi o 6,3%. Wzrost odnotowano również w 

ilości zaistniałych pożarów, to jest o 6,15%, jaki i w przypadku miejscowych zagrożeń o 7,8%. 

Jeżeli chodzi o gminę Krobia zanotowaliśmy na tym terenie 121 zdarzeń, z czego 20 pożarów, 19 
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skwalifikowanych jako małe, 1 pożar średni ze względu na swoje gabaryty, 97 miejscowych 

zagrożeń oraz 4 alarmy fałszywe. Dla porównania w roku 2019 na terenie gminy Krobia 

zanotowano 90 zdarzeń, w tym 20 pożarów i 66 miejscowych zagrożeń oraz 4 alarmy fałszywe. 

Poziom ilościowy pożarów i alarmów fałszywych jest taki sam, jednak znaczny wzrost 

zanotowaliśmy w liczbie miejscowych zagrożeń o 34,4%. Najwięcej zdarzeń miało miejsce w 

miejscowościach Krobia – 50, Pudliszki – 14, Chwałkowo – 9, Chumiętki – 6, Niepart – 6. 

Przyczynami pożarów były: nieostrożność osób dorosłych przy posługiwaniu się ogniem 

otwartym -8, wady środków transportów – 3, wady urządzeń grzewczych na paliwo stałe – 3, 

nieprawidłowa eksploatacja urządzeń ogrzewczych – 2. Jeżeli chodzi o działalność kontrolno-

rozpoznawczą na terenie gminy Krobia skontrolowaliśmy łącznie 7 podmiotów oraz dokonano 

odbiory 3 nowych obiektów. Zabezpieczenie gminy i powiatu uznaje się za dobre i właściwe. 

Jednak z roku na rok auta się starzeją i wymagają wymiany. Chciałbym powtórzyć to, co wczoraj 

zaproponowałem i daję do rozważenia i będziemy w kontakcie. Jeżeli tak by to wszystko się 

ułożyło, żeby Gmina wspomogła zakup dla Komendy pojazdu nowego, to ten obecnie 10-letni 

używany byłby przekazany do OSP Krobia, zastępując tego leciwego Jelcza. Jeżeli są jakieś 

pytania to bardzo proszę.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję Panu Komendantowi. Przypomnę, że Pan Komendant też był gościem na posiedzeniu 

wspólnym komisji i Państwo Radni mieli okazję zadawać pytania. Jeżeli ktoś jeszcze z Państwa 

chciałby zadać  pytanie do przedstawionych kwestii to bardzo proszę. Nie widzę. W związku z 

tym dziękuję Panu Komendantowi za przedstawienie sprawozdania.  

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gostyniu Pan brygadier Tomasz 

Banaszak:   

Dziękuję. Życzę zdrowia w tym trudnym dla nas okresie i wszystkiego dobrego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękujemy, wzajemnie. Oczywiście proszę też przekazać życzenia strażakom. Przechodzimy do 

drugiego sprawozdania Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu. O zabranie głosu proszę 

Kierownika Posterunku Policji w Krobi aspiranta sztabowego Błażeja Horałę. 

 

Kierownik Posterunku Policji w Krobi aspirant sztabowy Błażej Horała przedstawił 

Sprawozdanie Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu za rok 2020: 

Dzień dobry. Szanowni Państwo. W takim telegraficznym skrócie chciałbym przedstawić to 

sprawozdanie. Z uwagi na fakt, że sprawozdanie zostało przesłane do gminy przedstawię kilka 

informacji, które zaciekawi Państwa jak i osoby nas oglądające. Jak wiadomo Komenda 

Powiatowa Policji w Gostyniu, to także jednostki, w której skład wchodzą Posterunek Policji w 

Borku Wielkopolskim, Posterunek Policji w Krobi oraz Posterunek Policji w Poniecu.  Na naszym 

terenie czyli gminie Krobia możemy powiedzieć, że jest bezpieczniej, z uwagi na fakt, że w roku 

2019 odnotowano 12 przestępstw, z tak zwanych kategorii ciężkich 7 x 17 czyli bójki i pobicia 

kradzieże z włamaniem, a w tym roku w roku 2020 odnotowano ich 10.  To jest spadek o dwie. 

Wiadomo, nie są to duże liczby, dlatego można uważać, że jest to teren bezpieczny. Najbardziej 

zagrożonym czasem, kiedy dochodzi do takich przestępstw są godziny 14-ta do 22-ga, gdzie  

odnotowano ich najwięcej w stosunku całego powiatu. W godzinach od 22-giej do 6-tej takich 

przestępstw odnotowano 14. Jednakże, nie każde przestępstwo jesteśmy w stanie ustalić dokładną 

godzinę, kiedy to miało miejsce, z uwagi na fakt, że na przykład mieszkańcy gdzieś wyjeżdżają, 

dowiadują się o takim zdarzeniu, kiedy przyjadą na miejsce i że, doszło do takiego zdarzenia. 

Jeżeli chodzi o interwencję w roku 2020 jest ona dużo mniejsza niż ubiegłych latach na terenie 

gminy Krobia, czego można było się spodziewać z uwagi na fakt pandemii, i osoby, które były 

teraz w domach i mogło być ich więcej. W tym wypadku się to nie potwierdziło. Dodatkowo w 

ubiegłym roku zadawano często pytania odnośnie zażywania środków odurzających, jak to działa, 

jak to wygląda. Możemy się pochwalić tym, że w roku 2019 takich spraw było 266. Natomiast w 
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roku 2020 było 367 spraw. Czyli działania idą w dobrym kierunku aby do tego nie dochodziło w 

kolejnych latach, miesiącach. Na pewno z tematów, które interesuje osoby nas oglądające są też 

wypadki i kolizje drogowe. W roku 2020 odnotowano tych zdarzeń mniej niż w poprzednich 

latach. Jeżeli byśmy mieli to rozgraniczyć typowo na kolizje i wypadki drogowe, to w roku 2020 

odnotowano 56 kolizji drogowych, czyli są to drobne stłuczki, jak to nazywamy gdzie nie ma osób 

rannych. Natomiast w roku 2019 było ich 78 powiedzmy, czyli o 22 mniej czyli troszkę te tych 

zdarzeń jest mniej. Dodatkowo były 4 wypadki drogowe, w których niestety zginęły dwie osoby. 

Natomiast ranne zostały 3 osoby, a w ubiegłych latach było ich więcej. Naszym priorytetem na 

kolejne lata będzie fakt, aby było jeszcze bezpieczniej. Będziemy realizować polecenia Komendy 

Wojewódzkiej. Myślę, że  będzie to działało w tym kierunku aby nasi mieszkańcy mogli czuć się 

bezpiecznie na danym terenie. Dziękuję bardzo. Jeżeli jakieś pytania będą Radni mieli to 

odpowiem.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję. Ta jak Pan Kierownik powiedział jest teraz czas na zadawanie pytań do sprawozdania. 

Jeżeli Państwo Radni mają pytania to bardzo proszę. Nie widzę. Dziękuję Panie Kierowniku. 

Kierownik Posterunku Policji w Krobi aspirant sztabowy Błażej Horała: 

Chciałbym życzyć wszystkim zdrowia, żebyśmy mogli się w tym samym gronie spotkać za rok                     

i aby ten czas nas w jakiś sposób nie pokrzywdził. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Proszę również życzenia zdrowia przekazać wszystkim policjantom. 

 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Krobi za 2020 rok, sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii w roku 2020, Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny za rok 2020.  

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Podczas wczorajszego posiedzenia połączonych komisji Rady Miejskiej wysłuchano 

wystąpienia Pani Kierownik i była też okazja do zadawania pytań.  Dzisiaj jest obecna Pani 

Kierownik. Rani nie zgłosili żadnych uwag i pytań . 

  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020                          

Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2021 – 2030. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Uzasadnienie do uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dokonuje się zmiany załącznika nr 1 w wyniku zmiany 

w planie dochodów i wydatków na rok 2021, w tym kwot dochodów i wydatków, wartości 

wskaźników, danych uzupełniających oraz załącznika nr 2 czyli załącznika określającego wykaz 

przedsięwzięć. W zakresie przedsięwzięć dokonujemy następujących zmian: przedsięwzięcie 

Krobskie Centrum Usług Społecznych, Radosny Maluch Pierwszy Żłobek w Krobi, Wspieramy 

rozwój edukacji przedszkolnej w Krobi, dokonujemy również zmiany w zakresie przedsięwzięcia 

modernizacja i konserwacja oświetlenia drogowego. Pełen zakres zmian obrazuje załącznik nr 1 i nr 

2 do niniejszej uchwały. W dalszej części opracowania określamy objaśnienia przyjętych wartości. 

W tych objaśnieniach przyjętych wartości mamy wskaźniki, według których zmieniamy dochody i 

wydatki w okresie prognozy sugerując się wskaźnikiem między nimi PKB oraz inflacji. Określamy 

poszczególne źródła dochodów oraz ich zmiany w latach prognozy. Dokonujemy zmian między 

innymi w dochodach w latach 2022-2023 w kwotach, o których mowa w uchwale budżetowej. 

Dokonujemy również zmiany w części 6a. Proszę zwrócić uwagę na dodatkowe informacje o 

kwocie długu. Była tutaj tabelka podział kwoty zobowiązania z tytułu poprawy efektywności 
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oświetlenia drogowego. Tabelka ta zostanie wyzerowana ze względu na to, że umowa w ramach 

poprawy efektywności oświetlenia drogowego zostanie zgodnie z planem podpisana w tym roku. 

Natomiast zobowiązania z tego tytułu będą od roku 2022. Taki zakładamy plan. W tabeli 7, która 

będzie tabelą 6 mamy wyszczególnione kształtowanie się relacji z artykułu 243 ustawy o finansach 

publicznych. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo Panu Skarbnikowi. Zanim otworzę dyskusję przekazuję Państwu informację, iż 

dzisiaj odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu, na którym dyskutowano na temat projektu uchwały 

przedstawionego przez Pana Skarbnika. Podczas tego posiedzenia komisja wydała pozytywną 

opinię o projekcie uchwały. Czy ktoś Państwa Radnych chciałby zadać pytanie dotyczące projektu 

uchwały? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXII/256/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2021 r. w 

sprawie: zmiany Uchwały Nr XXVIII/234/2020 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 21 grudnia 2020 r. 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2021 – 2030. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na 

rok 2021. 

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy Damian Walczak: 

Nie będę czytał projektu uchwały tylko skupię się na uzasadnieniu do projektu. W załączniku nr 2 

w dziale 751 dokonujemy zwiększenia z tytułu dotacji na zorganizowanie wyborów 

uzupełniających do Rady Miejskiej w Krobi. W dziale 758 zwiększenie dotyczy funduszu 

przeciwdziałania COVID na dopłaty do czynszu przyznawane przez gminy najemcom, którzy 

utracili dochody w wyniku epidemii. W dziale 852 zwiększamy dochody w ramach dotacji na 

posiłek w domu i w szkole oraz na usługi opiekuńcze. W dziale 855 również otrzymaliśmy dotacje 

na składki na ubezpieczenia zdrowotne dla świadczeniobiorców. W dziale 853 zmniejszenie 

dotyczy dochodów w ramach Krobskiego Centrum Usług Społecznych i przeniesienia tych 

dowodów na lata następne.  W załączniku nr 2 z kolei w dziale 600 nie zmniejszanie, tylko 

zwiększenie dotyczy wydatków na zakupy w ramach bieżącego utrzymania dróg na znaki drogowe. 

W zakresie zadań dotyczących ulicy Kopernika, Cichej, Kwiatowej oraz budowy drogi do żłobka 

czyli na działkach nr : 1561  i 1534/4 dokonujemy przesunięcia pomiędzy tymi zadaniami. 

Przesunięcie to dotyczy środków, które Gmina otrzymała z Rządowego Funduszu Inwestycji 

Lokalnych. W dziale 750 koszty środków na składki na PFRON, zwiększamy na koszty 

postępowania sądowego w związku z wyrokiem Sądu dotyczącym zwrotu kary umownej dla 

wykonawców. Dokonujemy również przeniesienia wydatków pomiędzy paragrafami w Centrum 

Usług Wspólnych. W dziale 751 zwiększamy środki z tytułu otrzymanej dotacji na zorganizowanie 

wyborów, na wydatki związane z tymi wyborami.  W dziale 758  zwiększamy rezerwę oświatową o 

ponad 226.000 zł.  Zmniejszamy środki na poręczenia o kwotę 111.991 zł. W związku z tym, że 

Międzygminny Związek Wodociągów i Kanalizacji w Strzelcach Wielkich terminowo spłaca 

zobowiązania, które poręczyliśmy możemy te środki uwolnić. W dziale 801 zwiększamy środki na 

projekt „Wspieramy rozwój edukacji przedszkolnej”. Zwiększamy środki na zorganizowanie 

dowozu na szczepienia w ramach środków, które otrzymaliśmy z funduszu przeciwdziałania 

COVID. Otrzymujemy również dotację na „Pomoc Państwa w zakresie dożywiania”, kiedyś tak się 

ten projekt nazywał,  teraz nazwa brzmi : „Posiłek w domu i w szkole” oraz na usługi opiekuńcze i 



6 

 

również te dotacje przeznaczamy na zwiększenie wydatków. W dziale 853 korekta dotyczy  

Krobskiego Centrum Usług Społecznych. W dziale 855 dotacja otrzymana na składki na 

ubezpieczenia zdrowotne dla świadczeniobiorców. Dokonujemy również przesunięć pomiędzy 

latami w projekcie „Radosny maluch” środki niewykorzystane właśnie z lat poprzednich. W dziale 

900 gospodarka komunalna i ochrony środowiska 10 000 zł to środki na utrzymanie zieleni. 

Zmniejszamy również wydatki na modernizację oświetlenia drogowego na projekt, w którym 

Państwo mówiliśmy, który miał być realizowany w najbliższych 10-latach,  miejmy nadzieję, że 

będzie. W dziale 921 zmiany dotyczą funduszu sołeckiego Starej Krobi, Sułkowic i Kuczyny. 

Zabezpieczamy również środki na zwrot kary umownej dla wykonawcy na podstawie wyroku Sądu. 

W dziale 926 dokonujemy zwiększenia na dodatkowe zabiegi pielęgnacyjne na boiskach 

sportowych, które są własnością Gminy. Dochody i wydatki zwiększamy o tą samą kwotę czyli 

85.946,08 zł, w wyniku czego nie zmienia się deficyt budżetowy, a załączniki numer 3 i 7 są 

konsekwencją w zakresie zmian w planie dochodów i wydatków. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo Panu Skarbnikowi. Na temat projektu uchwały obradowała Komisja Budżetu przed 

sesją i podjęła pozytywną opinię na temat projektu uchwały. Czy ktoś Państwa Radnych chciałby 

zadać pytanie dotyczące projektu uchwały? Nie widzę. 

Głosowano Uchwałę Nr XXXII/257/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2021 r. w 

sprawie: zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2021. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja Kapała, 

Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa Skrobała, Renata 

Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

 

10. Rozpatrzenie Oświadczenia Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie 

poparcia stanowiska Sejmiku Województwa Wielkopolskiego dotyczącego proponowanej 

alokacji środków dla Wielkopolski w programie regionalnym na lata 2021 – 2027. 

Podczas wczorajszego posiedzenia rozmawialiśmy na temat tego oświadczenia. Ja dosłownie w 

kilku zdaniach pozwolę sobie przytoczyć fragmenty tego stanowiska, które Rada Miejska właśnie 

analizuje i poddane zostanie pod głosowanie.  

„Stanowisko Sejmiku Województwa Wielkopolskiego dotyczące proponowanej alokacji środków 

dla Wielkopolski w programie regionalnym na lata 2021-2027. Sejmik Województwa 

Wielkopolskiego zgłasza swoje uwagi w związku z przedstawionym przez Rząd Rzeczypospolitej 

Polskiej projektem Umowy Partnerstwa na lata 2021-2027 z propozycją podziału środków 

europejskich na programy regionalne. Zaproponowana wyjściowa kwota dla Wielkopolski stanowi 

44% alokacji w porównaniu z perspektywą poprzednią 2014-2020. Z uwagi na fakt, że środki 

europejskie stanowią główne źródło finansowania inwestycji rozwojowych, Sejmik Województwa 

wnosi o zwiększenie alokacji dla Programu Regionalnego: Fundusze Europejskie dla Wielkopolski 

na kolejną perspektywę finansową.” 

To jest taki główny jakby zapis tego Stanowiska. W Stanowisku tym mówi się także o kwestii 

klasyfikacji Wielkopolski w całym mechanizmie unijnym. Bo zmienia się tak zwana kategoria 

Regionu Wielkopolskiego w klasyfikacji, gdzie w poprzednim rozdaniu środków czyli w latach 

2014-2020 wymagany wobec beneficjentów wkład własny wynosił przy inwestycjach tylko 15%, a 

dzisiaj proponuje się ten układ na wysokości 30%. Dodatkowo w stanowisku jest mowa oczywiście 

o tym, że środki które byłyby w zwiększonej kwocie nam przyznane zrównoważenie rozwoju 

całego województwa wielkopolskiego bo w całym województwie wielkopolskim występują też 

obszary, które niestety na poziomie dużych miastach chociażby Poznań nie rozwijają się tak jak tak 
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jak powinny. Czy ktoś z Państwa chciałby w tym temacie Oświadczenia Rady Miejskiej 

popierającego Stanowisko Sejmiku zabrać głos? Nie widzę. W takim razie proponuję żebym drodze 

głosowania rozstrzygnąć czy to stanowisko przez Radę Miejską zostanie podjęte. Pozwolę sobie 

odczytać teść:  

„Oświadczenie Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2021 w sprawie poparcia stanowiska 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego dotyczącego proponowanej alokacji środków dla 

Wielkopolski w programie regionalnym na lata 2021-2027.” 

Głosowano Oświadczenie Nr 1/2021 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 marca 2021 r. w 

sprawie poparcia stanowiska Sejmiku Województwa Wielkopolskiego dotyczącego 

proponowanej alokacji środków dla Wielkopolski w programie regionalnym na lata 2021 – 

2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Mariusz Duda, Jerzy Gałęzewski, Sławomir Gembiak, Grzegorz Jesiak, Patrycja 

Kapała, Jan Mikołajczak, Roman Olejniczak, Izabela Pazoła, Mariusz Ruta, Genowefa 

Skrobała, Renata Szulc, Marian Toporowicz, Leszek Włodarczyk 

NIEOBECNI (1) Lech Bem 

11. Wolne głosy i wnioski. 

nie zgłoszono  

12. Zakończenie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

 

Chciałbym przed zbliżającymi się świętami złożyć Państwu na sali oraz przed ekranami 

najserdeczniejsze życzenia z okazji świąt. W tym trudnym czasie pandemii  oczywiście życzymy 

sobie wszyscy, bo myślę, że to jest najważniejsze. Powrotu do normalności życzę Państwu życzę                    

o osobom przed ekranami i  po świętach powrotu do codzienności. Dziękuję wszystkim osobom, 

które przygotowały dzisiejszą sesję. Dziękuję Państwu Radnym za podjęte uchwały.  

Zamykam XXXII sesję Rady Miejskiej w Krobi. Dziękuję. 

 

 


